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PROTOKÓŁ NR XXXVII/2021 

Z SESJI RADY POWIATU W STARACHOWICACH ODBYTEJ  
W DNIU 29 – GRUDNIA – 2021 ROKU 

 
 

Przewodnicząca Rady – Bożena Wrona otworzyła o godzinie 9ºº posiedzenie 
XXXVII sesji Rady Powiatu w Starachowicach. 

 
 

W sesji wzięło udział 19 radnych, wobec powyższego Rada Powiatu mogła 
obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż mając na uwadze ustalenia podjęte 

podczas Prezydium Rady Powiatu - w związku ze szczególną sytuacją związaną  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, zwróciła się  
z uprzejmą prośbą o skrócenie wystąpień dyskusyjnych wyłącznie do niezbędnego 
minimum, celem sprawnego i jak najkrótszego przebiegu obrad. 

 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady – wobec braku sprzeciwu ze strony 

Radnych, powołała radnego Krzysztofa Serwickiego.   
 

Przewodnicząca poinformowała Radnych, iż wszystkie materiały zostały 
umieszczone w aplikacji e–Sesja, celem zapoznania radnych z nimi. 

 
Ad.2 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż porządek obrad Radni 
otrzymali w aplikacji e-Sesja:  

1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w statucie Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej  
w Starachowicach i przyjęcia jego jednolitego tekstu,  

b) zmiany Uchwały Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu w Starachowicach  
z dnia 25 marca 2021r. w sprawie podziału środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne zadania 
w 2021r.,  

c) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 
d) wyrażenia zgody dla I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki 

na zawarcie kolejnych umów najmu, części nieruchomości, znajdujących 
się w budynku szkoły, położonym w Starachowicach przy  
ul. Radomskiej 37,  

e) wyrażenia zgody dla Starostwa Powiatowego w Starachowicach na 
zawarcie kolejnej umowy najmu części powierzchni działki położonej  
w Starachowicach przy ul. dr Władysława Borkowskiego,  

f) rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Starachowickiego na rok 2022, 

g) zmiany uchwały Nr XXXIII/252/2021 Rady Powiatu w Starachowicach  
z dnia 28 października 2021 roku w sprawie powołania Rady Społecznej 
działającej przy Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach,  
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h) zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 
i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2021 - 2029, 
j) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Starachowickiego na lata 2022 - 

2029,  
k) uchwalenia budżetu powiatu na 2022 rok, 
l) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach, 
m) zmiany uchwały Nr II/10/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia  

29 listopada 2018r. w sprawie: ustalenia składów osobowych Stałych 
Komisji Rady Powiatu w Starachowicach, zmienionej uchwałą  
Nr III/15/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018r. 
i uchwałą Nr XXXIV/281/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia  
25 listopada 2021r.,  

n) zmiany uchwały Nr III/14/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia  
18 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, zmienionej uchwałą Nr XXXIV/282/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021r.  

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Rozpatrzenie wniosku o odwołanie Starosty Starachowickiego Piotra 

Babickiego. 
6. Przyjęcie planu pracy Rady Powiatu na 2022 rok. 
7. Przyjęcie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 
8. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu na I półrocze 2022 

roku:  
a) Komisji Budżetu i Finansów, 
b) Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 
c) Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, 
d) Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 
10. Przyjęcie protokołu z sesji: 

a) Nr XXXIV/2021 z dnia 25 listopada 2021 roku, 
b) Nr XXXV/2021 z dnia 1 grudnia 2021 roku, 
c) Nr XXXVI/2021 z dnia 14 grudnia 2021 roku. 

11. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
12. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 3a) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Starachowicach i przyjęcia jego jednolitego tekstu. 
 

Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Bożeny Sameli Dyrektora 

Palcówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Starachowicach o przedstawienie projektu 
uchwały. 
 

Pani Bożena Samela Dyrektor Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej  
w Starachowicach przedstawiła powyższy projekt uchwały zgodnie z załącznikiem  
Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. W związku  
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z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady poddała go 
pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 17 głosach „za”,  
4 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/287/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach w sprawie  wprowadzenia zmian w statucie Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Starachowicach i przyjęcia jego jednolitego tekstu. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

 
 

Ad. 3b) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/221/2021 Rady 

Powiatu w Starachowicach z dnia 25 marca 2021r. w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne 
zadania w 2021r. 
 

Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Wiesława Daszkowskiego 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Starachowicach  
o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  
 

Pan Wiesław Daszkowski Dyrektor PCPR w Starachowicach przedstawił 
powyższy projekt uchwały zgodnie z załącznikiem Nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisję 
Budżetu i Finansów. W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 17 głosach „za”,  
4 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/288/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXIX/221/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 25 marca 2021r. w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne 
zadania w 2021r. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 3c) 
 

Podjęcie uchwały  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Świętokrzyskiego. 
 

Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Andrzeja Klimczaka 
Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Starachowicach o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały.  
 



4 

 

Pan Andrzej Klimczak Dyrektor ZDP  w Starachowicach przedstawił powyższy 
projekt uchwały zgodnie z załącznikiem Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego oraz Komisję Budżetu i Finansów. W związku z brakiem pytań do 
powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”  
i 3 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/289/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla województwa 
Świętokrzyskiego.  

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 3d) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla I Liceum Ogólnokształcącego 
im. Tadeusza Kościuszki na zawarcie kolejnych umów najmu, części nieruchomości, 
znajdujących się w budynku szkoły, położonym w Starachowicach przy  
ul. Radomskiej 37.    
 

Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Elżbiety Kity Dyrektor 
Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały.  
 

Pani Elżbieta Kita Dyrektor Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska  przedstawiła powyższy projekt uchwały zgodnie z załącznikiem Nr 8 do 
niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego oraz Komisję Budżetu i Finansów. W związku z brakiem pytań do 
powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”  
i 3 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/290/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach w sprawie  wyrażenia zgody dla I Liceum Ogólnokształcącego  
im. Tadeusza Kościuszki na zawarcie kolejnych umów najmu, części nieruchomości, 
znajdujących się w budynku szkoły, położonym w Starachowicach przy  

ul. Radomskiej 37.    
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 3e) 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Starostwa Powiatowego  

w Starachowicach na zawarcie kolejnej umowy najmu części powierzchni działki 
położonej w Starachowicach przy ul. dr Władysława Borkowskiego. 
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Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Marleny Kostrzewy 

Sekretarz Powiatu o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  
 
Pani Marlena Kostrzewa Sekretarz Powiatu przedstawiła powyższy projekt 

uchwały, zgodnie z załącznikiem Nr 10 do niniejszego protokołu.   
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. W związku z brakiem 
pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady poddała go pod 
głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za” 
i 3 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/291/2021 Rady Powiatu  

w Starachowicach w sprawie wyrażenia zgody dla Starostwa Powiatowego  
w Starachowicach na zawarcie kolejnej umowy najmu części powierzchni działki 
położonej w Starachowicach przy ul. dr Władysława Borkowskiego.  

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 3f) 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Starachowickiego na rok 2022. 
 

Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Agnieszki Jary Głównego 
Specjalisty w Biurze ds. Polityki Społecznej i Zdrowia o przedstawienie powyższego 
projektu uchwały.  

 
Pani Agnieszka Jary przedstawiła powyższy projekt uchwały, zgodnie  

z załącznikiem Nr 12 do niniejszego protokołu.   
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. W związku  
z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady poddała go 
pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”  
i 3 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/292/2021 Rady Powiatu  

w Starachowicach w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Starachowickiego na rok 2022.  

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 3g) 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/252/2021 Rady 

Powiatu w Starachowicach z dnia 28 października 2021 roku w sprawie powołania 
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Rady Społecznej działającej przy Powiatowym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach. 

  
Projekt powyższej uchwały stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Agnieszki Jary Głównego 

Specjalisty w Biurze ds. Polityki Społecznej i Zdrowia o przedstawienie powyższego 
projektu uchwały.  

 
Pani Agnieszka Jary przedstawiła powyższy projekt uchwały, zgodnie  

z załącznikiem Nr 13 do niniejszego protokołu.   
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. Następnie 
otworzyła dyskusję w trakcie, której głos zabrali: 

 
 Radna Danuta Krępa stwierdziła, iż w Radzie Społecznej powinny zasiadać 

osoby, które mogłyby działać na rzecz szpitala. Zaproponowany skład  
w projekcie uchwały budzi w radnej wątpliwości, Pani Joanna Matysek nie 
powinna się w Radzie społecznej znaleźć. Radna zaproponowała aby w składzie 
Rady Społecznej znalazł się radny Mirosław Wojciechowski, który jako członek 
Rady Społecznej wiele by pomógł.  
 

 Radna Joanna Główka poparła głos radnej Danuty Krępy, uważa, że radny 
Mirosław Wojciechowski posiada kompetencje do prac w Radzie Społecznej 
PZOZ.  

 
 Starosta Piotr Ambroszczyk wyraził zgodę by radny Mirosław Wojciechowski 

dołączył do składu Rady Społecznej PZOZ. Odnośnie Pani Joanny Matysek 
Starosta Starachowicki poinformował, iż Stowarzyszenie „Ekoserce” zwróciło się 
z prośbą o umieszczenie w składzie Rady Społecznej Pani Joanny Matysek. 
Starosta zapytał czy Radny Mirosław Wojciechowski jest zatrudniony w PZOZ  
w Starachowicach? 

 
 Radny Mirosław Wojciechowski poinformował, iż nie jest związany umową  

z PZOZ w Starachowicach.  
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach sesji.  
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Agnieszkę Jary o przedstawienie 

projektu uchwały po wprowadzonych zmianach.  
 
Pani Agnieszka Jary odczytała treść projektu uchwały zgodnie z załącznikiem 

Nr 15 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt powyższej uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej. W związku  
z brakiem dalszych pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca Rady 
poddała go pod głosowanie.  

 
W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”  

i 3 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/293/2021 Rady Powiatu  
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w Starachowicach w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Starachowickiego na rok 2022.  

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 3h, i) 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 

2021 rok, oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu na lata 2021 – 2029. 
 

Projekty powyższych uchwał stanowią załącznik Nr 17 i 18 do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Magdaleny Zawadzkiej 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie powyższych projektów.  
 
Pani Magdalena Zawadzka Skarbnik Powiatu przedstawiła projekty uchwał 

zgodnie z załącznikiem Nr 17 i 18 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższe projekty uchwały zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Budżetu i Finansów. Następnie otworzyła 
dyskusję w trakcie, której głos zabrali: 

 
 Radna Danuta Krępa zapytała z jakiego powodu Muzeum zwróciło dotację na 

remont hali paleontologii? 
 

 Skarbnik Powiatu Magdalena Zawadzka poinformowała, iż środki zostały 
zwrócone z uwagi na brak wyłonionego wykonawcy, dwa razy ogłaszano 
przetarg – dlatego zwrócono środki.  
 

 Radna Danuta Krępa zapytała czy w kolejnym roku będzie dotacja na ten cel 
dla Muzeum.  

 
 Skarbnik Powiatu Magdalena Zawadzka poinformowała, iż nie ma takiej 

kwoty w nadchodzącym roku.  
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż nie jest zaplanowana 
dotacja.  
 
W związku z brakiem dalszych pytań do powyższego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  
w budżecie Powiatu starachowickiego na 2021 rok..  

 
W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 19 głosach „za”  

i 2 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/294/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego  
na 2021 rok. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu.  
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Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2021-2029.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 19 głosach „za”  
i 2 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXVII/295/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Powiatu na lata 2021-
2029. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 3j,k) 
 
Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Starachowickiego na lata 2022 - 2029 i uchwalenia budżetu Powiatu na 2022 rok – 

powyższe projekty uchwał zostały rozpatrzone łącznie 
 

Projekty powyższych uchwał stanowią załącznik Nr 21 i 22  do niniejszego protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Magdaleny Zawadzkiej 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie powyższych projektów.  
 
Pani Magdalena Zawadzka Skarbnik Powiatu przedstawiła projekty uchwał 

zgodnie z załącznikiem Nr 21 i 22 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższe projekty uchwał zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez wszystkie stałe Komisje Rady Powiatu.  
 
Następnie otworzyła dyskusję w trakcie, której głos zabrali: 
 

 Radna Danuta Krępa stwierdziła, iż przedstawiony budżet nie spełnia jej 
oczekiwań ze względu na zbyt małą ilość inwestycji zaplanowanych do 
realizacji. Jest bardzo duży udział środków państwa, bez których nie można by 
było realizować żadnych inwestycji. W jednorocznych inwestycjach jest 
zapisane m.in. środki pod wykup gruntów, pod drogi powiatowe na bardzo 
dużą kwotę – 1.360.000zł. - jakie środki były przeznaczone w budżecie na 2021 
rok i czy one były wykorzystane, czy w jakim stopniu one były wykorzystane? 
W zadaniach wieloletnich, jeżeli popatrzymy tak na pierwszy rzut oka  
i spojrzymy na tą ogromną kwotę 29.876.723 złotych, to mamy wrażenie, że to 
jest taka imponująca kwota, ale udział powiatu w tej ogromnej kwocie, to 
zaledwie 1.447.000zł. Dotacje z gmin: 2.632.000zł. pozostałe środki, to są 
środki albo z budżetu państwa albo z Unii i to jest kwota ponad blisko  
26 milionów złotych, więc to po raz kolejny należy podkreślać, że bez środków  

z budżetu państwa niewiele dałoby się zrobić. Radna chciałaby jeszcze 
wiedzieć, które z tych inwestycji zapisanych właśnie w tych wieloletnich 
inwestycjach, one znajdą swój początek, zaczną być realizowane. Czy po raz 
kolejny będą przenoszone na kolejny rok i za rok usłyszymy znowu, że one są 
przeniesione na 2023 rok. Kolejno pytając na jakim etapie jest realizacja 
projektu „e-geodezja”? Kolejno pytając o hale sportową - w Zespole Szkół 
Zawodowych nr 3, ponieważ z tych środków, które były przyznane na to 
zadanie termomodernizacji i remontu hali został 1 milion złotych. Kolejno 
pytając o projekt poprawy energetycznej w budynkach użyteczności publicznej  
i w szkołach, ponieważ po raz kolejny to zadanie się pojawia.  Kolejne pytanie,  
o projekt: Rozwój edukacji zawodowej powiatu starachowickiego.  Całość tego 
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projektu to jest 5 milionów 700 tysięcy złotych. Na zaplanowano kwotę  
2 miliony 604 tysiące ze środków przeciwdziałania covid19 z Unii i na co 
konkretnie te środki mają być przeznaczone?  
 

 Radny Dariusz Stachowicz stwierdził, iż pomimo dużych środków jakie są 
możliwe na rynku do osiągnięcia, to troszkę jest za mało inwestycji, aczkolwiek 
należy przyznać, że to jest pierwszy taki budżet w tej kadencji, który jest lekko 
inwestycyjny. Radny przypomniał, iż wskazał finansowanie już na poprzednich 
sesjach, na między innymi budowę chodnika w miejscowości Młynek, na ulicy 
Działki i ma przy sobie nawet odpowiedź pana starosty na tę interpelację 
złożoną ale w dalszym ciągu uważa, że jeżeli nie teraz, to kiedy ewentualnie 
taką inwestycję można zrobić? Nawet, gdy ona kosztuje, jak to pan dyrektor 
raczył wspomnieć w odpowiedzi na interpelację, ponad milion złotych, czyli 
milion sześćset tysięcy złotych, to mając dotację rządową, która wpłynęła pod 
koniec ubiegłego roku w wysokości ponad 3, 5 mln zł, która była zapisana też 
na sesji, podejmowaliśmy uchwałę, żeby ją zapisać jako środki przeznaczone na 
wykup gruntów. W dalszym ciągu radny pyta kiedy zaplanowano budowę 
wyniesionych przejść dla pieszych w miejscowości Osiny Mokra Niwa. Radny 
przypomniał, iż na ww. drodze są dwa przejścia -pierwsze przejście jest przy 
szkole podstawowej i to jest przy skrzyżowaniu z drogą gminną, na której, takie 
dwa wyniesione przejścia dla pieszych są i one funkcjonują i są i zdają 
egzamin, ale od tego przejścia dla pieszych do pierwszych zabudowań  
w miejscowości Osiny Mokra Niwa jest to - 670 metrów. Istotą interpelacji, jest  
to aby zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom wsi Mokra Niwa, mieszkających 
przy tej drodze powiatowej, aby im zapewnić, aby kierowcy nie rozwijali 
nadmiernej prędkości. I te dwa przejścia wyniesione, one w zupełności by 
wystarczyły. Radny uważa, ze to poprawiłoby to bezpieczeństwo pieszych.  
 

 Starosta Piotr Ambroszczyk poinformował, iż projekt e-geodezja będzie 
realizowany do końca przyszłego roku, informacja w tym zakresie zostanie 
przekazana na piśmie. W budżecie Powiatu są środki przekazane odgórnie, 
ustawodawca powołał powiaty bez dochodów własnych, dotyczy to wszystkich 
powiatów, gdy były sprzedawane nieruchomości wówczas środki własne  
w budżecie się pojawiały, udało się spłacić zobowiązania kredytowe i realizować 
inwestycje. Budżet Powiatu został sporządzony z uwzględnieniem wszelkich 
planów i możliwości inwestycyjnych. Starosta podziękował za tak przygotowany 
budżet skarbnikowi, poprzedniemu i obecnemu Zarządowi. Kolejno dodał, iż 
budowa wiaduktu dotyczy 80% mieszkańców powiatu i inwestycja ta będzie 
realizowana, na jej realizację zaplanowano znaczną część nakładów 
inwestycyjnych.  Planując budżet Zarząd Powiatu uwzględnił pewną dynamikę 
inwestycyjną i priorytety inwestycyjne. Przejścia dla pieszych w miejscowości 
Mokra Niwa są ważne, podobnie jak inne drogi powiatowe na terenie 
pozostałych gmin. Starosta dodał, iż w miarę możliwości pojawiania się 
środków zewnętrznych będą każdorazowo podejmowane działania aby móc 
złożyć wnioski na kolejne inwestycje. Powiaty bez dochodów własnych nie mają 
możliwości inwestycyjnych, dlatego Zarząd Powiatu ma ograniczone możliwości 
działania.  
 

 Radna Danuta Krępa dodała, iż obecne dofinansowania z budżetu państwa są 
bardzo duże, w poprzednich latach dofinansowania wynosiły zaledwie 50% na 
inwestycje a obecnie jest to 80%. Radna stwierdziła, iż pomoc ze strony 
budżetu Państwa jest bardzo duża. Dochody powiatu są znacznie mniejsze niż 
dochody gmin, jednakże przy tak dużym dofinansowaniu z budżetu powinno 
być zaplanowanych więcej inwestycji. 
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 Starosta Piotr Ambroszczyk dodał, iż nie można wymagać więcej niż to, na co 

pozwala budżet, zawarto w nim najpilniejsze inwestycyjne potrzeby.  
 

 Radny Dariusz Stachowicz przypomniał, iż sprzedaż majątku powiatu nie 
przełożyła się na wzrost inwestycji w powiecie. Odnośnie dwóch zadań na 
wyniesione przejścia radny wskazał źródła finansowania zadań, obecnie trwa 
nabór na II etap „polskiego ładu”, budżet jest inwestycyjny, ale można by było 
zrobić jeszcze więcej.  

 
 Starosta Piotr Ambroszczyk zapewnił, iż w miarę możliwości będą 

podejmowane działania w zakresie realizacji inwestycji na terenie powiatu. 
Każdorazowo będą podejmowane działania i rozmowy z gminami dotyczące 
zadań inwestycyjnych.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż projekt „e-geodezja” jest 

realizowany na terenie kraju, przedłużają się procedury związane z bardzo 
dużymi zasobami geodezyjnymi do przygotowania, najprawdopodobniej już 
niedługo nasze zasoby geodezyjne będą dostępne cyfrowo. W sprawie ZSZ Nr 3 
Wicestarosta poinformował, iż otrzymano 6mln zł na termomodernizację,  
w ramach czego zdecydowano o remoncie budynku dydaktycznego w kwocie 
ponad 5 mln zł. Pozostało około 800.000zł na remont hali, kosztorysy na 
termomodernizacje hali oscylują na kwotę 3 mln zł, ogłoszono nabór do  
II edycji polskiego ładu, obiekty sportowe w nim są lepiej finansowane  
i wstępnie ustalono, iż wniosek zostanie złożony ponownie na 
termomodernizacje hali, po pozyskaniu środków zostanie przeprowadzony 
remont, jeśli nie dostanie akceptacji zostaną wykonanie prace wynikające  
z zaleceń sanepidu, wówczas zostaną wykonane najpotrzebniejsze prace 
remontowe, być może w II półroczu będą już nabory z nowego programu 
operacyjnego, jeśli będzie to możliwe zostaną złożone wnioski. Odnoście 
remontu CKZ i ZSZ Nr 2 – wnioski złożone przez Powiat są na liście rezerwowej. 
W ZSZ postały do wykonania zakupy – listy zakupów wymagały ponownej 
weryfikacji. Wicestarosta dodał, iż budżet na 2022 rok jest budżetem dobrym  
w całej historii powiatów ziemskich w Polsce, powiaty powstały później niż 
gminy i tym samym nie mają dochodów a zadania realizowane jak na przykład 
remonty dróg. Wydatki bieżące – subwencja oświatowa na przyszły rok jest 
mniejsza o 373.000zł. a koszty wzrosły znacząco, a na budżety szkół potrzeba 
ponad 40mln zł. 
 

 Radna Joanna Główka poinformowała, iż dotacje przed 2015 rokiem były  
o wiele mniejsze niż są obecnie. W sprawie ZSZ Nr 3 radni poczynili starania  
o dotacje z budżetu Państwa na kwotę 6 mln zł, dzięki czemu szkoła pozostała 
w tym samym miejscu. Według radnej czasem w gminach robi się inwestycje, 
które mogłyby poczekać. Radna zwróciła się z prośbą o podanie dokładnych 
informacji, kiedy wiadukt zostanie zrealizowany. Kolejno pytając o inwestycje 
zaplanowane w szkołach na 2022 rok. 

 
 Starosta Piotr Ambroszczyk poinformował, iż zostanie przygotowana 

informacja dla mieszkańców dotycząca wiaduktu w Starachowicach, 
jednoznacznie nie da się określić kiedy ta inwestycja zostanie skończona. 

 
 Radna Danuta Krępa poinformowała, iż subwencja oświatowa jest dość 

wysoka w porównaniu do poprzednich, jej wysokość jest uzależniona od ilości 
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uczniów- pytając ilu uczniów było w 2021 roku i ilu jest w 2022 roku, 
jednocześnie pytając ile brakuje środków na oświatę. 

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski w odpowiedzi poinformował, iż w szkołach 

nie ubyło ilości oddziałów, wydatki tym samym trzeba liczyć w odniesieniu do 
ilości oddziałów- zostanie przygotowany stosowny materiał. W budżecie na 
2022 rok zaplanowano finansowanie szkół, na poziomie lat poprzednich, 
łącznie potrzeba około 46 mln zł – subwencja oświatowa jest zbyt niska, 
kosztowne są wydatki na urlopy dla nauczycieli na poratowanie zdrowia- 
obecnie jest 12 takich urlopów, nauczanie indywidualne również generuje 
dodatkowe środki. 

 
 Radna Danuta Krępa zapytała czego dotyczy zakup usług i wynagrodzeń 

zaplanowany w budżecie – na kwotę 210.000zł, kolejno pytając o powód 
zmniejszenia o kwotę 400.000zł remontów na drogach – z czego to wynika, 
kolejno pytając o koncepcję- składania wniosków z polskiego ładu? 

 
 Starosta Piotr Ambroszczyk odnośnie koncepcji wniosków z „polskiego ładu”, 

poinformował że zostanie ona omówiona szczegółowo w najbliższych dniach 
przez Zarząd.  

 
 Pan Andrzej Klimczak Dyrektor ZDP poinformował, iż: „wczoraj został 

ogłoszony nabór na program inwestycyjny Polski Ład. Zakres określony jakby 
tym naborem troszkę uległ zmianie w stosunku do pierwszego pilotażowego 
naboru. Tutaj teraz można złożyć trzy wnioski określone wartościami. Czyli 
pierwszy do 65 mln zł drugi na 30 mln i ten trzeci, najmniejszy do 5 mln zł. 
Obszary dofinansowania się nie zmieniły, czy to od inwestycji drogowych 
poprzez wodno-kanalizacyjne i szereg, szereg innych. Tutaj rozmawiając  
z panem starostą już o tym zakresie, który chcielibyśmy przygotować  
i ewentualnie złożyć, rozmawialiśmy o inwestycjach, które możemy 
przygotować, na które też mamy już po części przygotowane dokumenty i to 
jakby pierwszym tym priorytetem byłyby droga powiatowa w miejscowości 
Szerzawy, gdzie mamy opracowaną dokumentację projektową. Powiat poniósł 
na ten cel określone koszty, więc ta dokumentacja jest gotowa. I taki wniosek 
właśnie chcielibyśmy złożyć. Wartość tego projektu, realizacji tego zadania 
byłoby ok. 7 mln zł. Jest to jakby przebudowa drogi i budowa chodnika, 
budowa odwodnienia w ciągu tej drogi. Drugim zadaniem, które jest brane 
również pod uwagę, jest tutaj droga powiatowa na odcinku Wąchock- 
Marcinków. Jest to również przebudowa. Mamy tutaj opracowaną 
dokumentację projektową, która wymaga aktualizacji co prawda, ponieważ 
chcielibyśmy, żeby wprowadzić na tym odcinku drogi ścieżkę rowerową. Jest to 
też taka ważna inwestycja z tego względu, że po stronie powiatu Skarżyskiego 
ta inwestycja również jest zaplanowana, ten odcinek drogi w stronę Skarżyska 
będzie  również przebudowywany, więc chcemy nawiązać do tej całości tej 
inwestycji i również ten odcinek drogi wpisuje się w przebieg tzw. Trasy 
Północnej rowerowej, która jest zaakceptowana w przebiegu przez Urząd 
Marszałkowski, który opracowywał w ramach stworzonego tam zespołu 
rowerowego taką trasę północną. W ogóle cały szereg ścieżek rowerowych na 
terenie województwa, natomiast tutaj jeżeli o ten odcinek chodzi, jest to 
nazwane Trasą Północną o numerze 150 i chcemy się wpisać w ten przebieg, 
ciąg inwestycyjny, żeby to zapewnić pewną spójność, pewien ciąg 
komunikacyjny nie tylko dla poruszających się samochodami, ale również dla 
turystów, dla rowerzystów i pieszych. Trzecim jakby tutaj tam zadaniem, które 
również rozważane jest właśnie może, miejscowość Młynek, czyli ulica Działki, 
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o której pan wspominał. Więc to też jest jakby przedmiotem, na którym się 
zastanawiamy i który będzie rozważany przy składaniu tego wniosku. Nabór 
trwa do 15  lutego, więc jeszcze chwilkę czasu mamy, żeby to przygotować 
dobrze i złożyć wnioski.” 
 

 Radny Ryszard Nowak stwierdził, iż w budżecie najważniejsze są wydatki 
bieżące, a przy tych na niskim poziomie tak wyglądają inwestycje, pieniądze ze 
sprzedaży majątku w poprzednim roku pozwoliły na spłatę zobowiązań  
i zadłużeń, wynikających z poprzednich lat. Przejścia dla pieszych są również 
bardzo potrzebne, warto o tym pamiętać przy programie rozwoju sieci dróg, 
wszędzie gdzie poprawiane są drogi zmniejsza się niebezpieczeństwo. Potrzeb  
w każdej gminie jest bardzo dużo. Obecnie roboty budowlane i usługi znacznie 
wzrosły, tym samym budżet być może nie wystarczy na zaplanowane 
inwestycje. Pan starosta odbył spotkania z włodarzami gmin i trzeba mieć 
rezerwę na potencjalne inwestycje, które mogą się pojawić. Radny zaapelował  
o drogę w kierunku Gadki, która jest w bardzo złym stanie technicznym, linia 
komunikacyjna na terenie Powiatu jest również bardzo potrzebna. Nowy ład to 
duże środki finansowe, ale konieczne jest dwu lub trzy-krotne fakturowanie, 
tym samym bardzo trudno pozyskać wykonawców. Projekt budżetu na przyszły 
rok zawiera sporo inwestycji. 

 
 Radny Dariusz Stachowicz dodał, iż cieszy, się z deklaracji jakie padły  

w sprawie budowy przejść dla pieszych. Radny dodał, iż należy współpracować 
w zakresie inwestycji z gminami. 

 
 Starosta Piotr Ambroszczyk dodał, iż spotkanie z gminami miało na celu 

nawiązanie współpracy w zakresie inwestycyjnym na terenie Powiatu.  
 

 Skarbnik Powiatu Magdalena Zawadzka w odpowiedzi na pytanie radnej 
Danuty Krępy poinformowała, iż kwota zaplanowana w budżecie Powiatu na 
2022 rok – na zakup gruntów pod drogi powiatowe – był zwiększany w ciągu 
roku – wykonanie to kwota około 6.000zł., środki nie wykorzystane będą mogły 
być rozdysponowane w kolejnym roku na inne zadania. Zapisy dot. zwiększenia 
o 210.000zł. dotyczą zwiększenia kosztów energii, usług względem kwot 
zaplanowanych. Zmniejszenie o 400.000zł. na drogach powiatowych dotyczy 
wysokości wykonania w kwocie 900.000zł. – zaistniała konieczność ich 
zmniejszenia i przesunięcia na inne zadania.  

 
 Radny Piotr Babicki stwierdził, iż jest to budżet na miarę możliwości Powiatu. 

Przez ostatnie 3 lata realizowano zadania inwestycyjne w gminach – nie było 
warunkiem posiadanie 20% wkładu własnego przez gminy, Zarząd 
indywidualnie prowadził rozmowy z wójtami gmin. Każda złotówka dla Powiatu 
jest bardzo ważna, by realizować wspólne inwestycje z gminami.  

 
 Radny Sławomir Rymarczyk wyraził zadowolenie z inwestycji w „oświatę 

zaplanowanych na 2022 rok”.  Koszty utrzymania szkół są co raz większe, 
zaplanowana subwencja na rok 2022 może okazać się zbyt mała względem cen 
prądu, usług. Radny dodał, iż padają rekordy cen ale i zgonów”. 

 
 Radna Danuta Krępa dodała, iż grupa radnych walczyła aby ZSZ Nr 3 

pozostał w dotychczasowej lokalizacji, dzięki czemu pozostał na swoim miejscu. 
Radna stwierdziła, iż podwyżki są ale i pomoc Państwa jest. 
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 Radny Sławomir Rymarczyk dodał, iż „decyzję dotyczącę szkoły podjęto 
wspólnie przez radnych”.  

 
 Radna Danuta Krępa dodała, iż subwencja oświatowa jest coraz wyższa, braki 

w oświacie były zawsze – przy tak dużych zaniedbaniach trudno jest je  
w krótkim tempie nadrobić. 

 
 Radna Joanna Główka stwierdziła, iż subwencje oświatowe były o wiele 

mniejsze niż obecnie. Najgorzej został potraktowany dyrektor Szkoły.  
 

 Radny Sławomir Rymarczyk w odniesieniu do wypowiedzi radnej Danuty 
Krępy dodał, iż proporcjonalnie subwencja jest co raz mniejsza.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski stwierdził, iż środków z subwencji nie 

wystarcza na wynagrodzenia dla nauczycieli, to „państwo ustala siatkę godzin, 
na którą nie ma środków finansowych”. 

 
 Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję nad przedmiotowymi projektami 
uchwał.  
 
 Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  

 
W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 12 głosach „za”,  

6 „wstrzymujących się” i 3 „nieobecnych”  podjęła uchwałę Nr XXXVII/296/2021 
Rady Powiatu w Starachowicach w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Starachowickiego na lata 2022 – 2029. 

 
Treść uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu.  

  
 Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt budżetu 
Powiatu na 2022 rok. 

 
W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 12 głosach „za”,  

6 „wstrzymujących się” i 3 „nieobecnych”  podjęła uchwałę Nr XXXVII/297/2021 
Rady Powiatu w Starachowicach w sprawie  uchwalenia budżetu Powiatu na 2022 
rok.  

 
Treść uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu.  

 
 Starosta Piotr Ambroszczyk podziękował za przyjęcie budżetu, jednocześnie 
deklarując jego realizację i pozyskiwanie środków zewnętrznych.  
 
Ad. 3l) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
w Starachowicach. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z art. 14 ust. 1 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym, rada powiatu wybiera 
ze swego grona przewodniczącego i jednego lub dwóch wiceprzewodniczących 
bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 
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składu rady, w głosowaniu tajnym. Dodała, że dla zapewnienia właściwego 
funkcjonowania Rady Powiatu w Starachowicach, zwyczajowo przyjęto, że wybiera 
się dwóch wiceprzewodniczących. W związku z powyższym zaproponowała, aby 
nadal to kontynuować i wybrać drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  
w Starachowicach. 
 
 Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur na 
funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach. 
 

 Radny Sławomir Rymarczyk zgłosił kandydaturę radnego Ryszarda 
Nowaka. 
 

Radny Ryszard Nowak wyraził zgodę na kandydowanie.  
 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady przeszła do 
dalszej części wyboru. Poinformowała, że zgodnie z §16 ust. 1 Statutu Powiatu 
Starachowickiego, głosowanie tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana  
w tym celu przez Radę Powiatu spośród radnych. Komisja Skrutacyjna wybiera 
Przewodniczącego Komisji. Zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 
członków Komisji Skrutacyjnej. 
 

 Radny Marek Maciukajć zgłosił radnego Pawła Brzozowskiego i radnego 
Jarosława Olecha.  
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski zgłosił radnego Przemysława Czaję.  
 
Radny Przemysław Czaja wyraził zgodę. 

 
Radny Paweł Brzozowski wyraził zgodę 

 
Radny Jarosław Olech wyraził zgodę. 
 

W związku z powyższym, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie skład 
Komisji Skrutacyjnej. W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada Powiatu, przy 
15 głosach „za”, 3 „wstrzymujących się” i 3 „nieobecnych”, powołała Komisję 
Skrutacyjną do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach.  

 
Spośród Członków Komisji Skrutacyjnej, radni wybrali radnego Pawła 

Brzozowskiego na Przewodniczącego Komisji.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję o przygotowanie kart do głosowania  

i ogłosiła 15 minutowa przerwę.  
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o szczegółowe wyjaśnienie zasad głosowania. 
 
Przewodniczący Komisji Paweł Brzozowski przedstawił zasady głosowania  

w wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji  

o wyczytywanie z listy z imienia i nazwiska obecnych na sesji radnych,  
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a wyczytanych radnych o podchodzenie, odbieranie karty, głosowanie i wrzucanie 
do urny kart do głosowania. 

 
Kolejno radni oddawali głosy, po czym Przewodnicząca Rady poprosiła 

Komisję Skrutacyjną o obliczenie głosów oraz podanie wyników głosowania i ogłosiła  
15 minutową przerwę. 

 
Po przerwie wznowiono obrady sesji.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej  

o odczytanie protokołu z wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  
w Starachowicach. 

 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał treść protokołu z wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach.  
 
Cyt. „Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na XXXVII sesji Rady Powiatu  
w Starachowicach w dniu 29.12.2021r. do przeprowadzenia głosowania nad 
wyborem Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach.  
Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1) Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Paweł Brzozowski, 
2) Członek Komisji Skrutacyjnej – Przemysław Czaja, 
3) Członek Komisji Skrutacyjnej – Jarosław Olech, 

stwierdza, że na ogólna liczbę 21 radnych Rady Powiatu w Starachowicach  
w XXXVII sesji Rady Powiatu w Starachowicach w dniu 29.12.2021 roku 
uczestniczy 19 radnych, co stanowi ponad połowę ustawowego składu rady, obrady 
rady są więc prawomocne.  

W wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach 
zgłoszono następujące kandydatury: 

1. Radnego Ryszarda Nowaka. 
Głosowanie nad wyborem Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach 
przeprowadzono w sposób tajny.  

Wydano 18 kart do głosowania opieczętowanych pieczęcią Rady Powiatu oraz 
parafowanych przez wszystkich członków Komisji Skrutacyjnej.  

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych, oddano 18 głosów ważnych, głosów 
nieważnych oddano 0. 
1. Za wyborem radnego Ryszarda Nowaka na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu w Starachowicach głosowało 12 radnych. 
2. Przeciw wyborowi radnego Ryszarda Nowaka na funkcję Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu w Starachowicach głosowało 6 radnych. 
Komisja stwierdza, co następuje: 
1. Do wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy 

z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym – tekst jednolity (Dz. U.  
z 2020r., poz. 920, z 2021r. poz. 1038, 1834) wymagana jest bezwzględna 
większość głosów. 

 
2. Wymaganą większość głosów otrzymał radny Ryszard Nowak i tym samym został  

wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach.  
Uwagi Komisji Skrutacyjnej: brak 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
Podpisy Komisji Skrutacyjnej.” 
 
  Przewodnicząca Rady złożyła gratulacje radnemu Ryszardowi Nowakowi 
wybranemu na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach. 
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 Kolejno odczytała treść projektu uchwały w sprawie: wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach. 

Cyt. „Na podstawie: art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  
o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920, z 2021 r. poz. 1038, 1834), 
Rada Powiatu uchwala, co następuje: 

§ 1. W wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego, stwierdza się, że na 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach, wybrany został radny 
Ryszard Nowak. 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

Ww. projekt uchwały stanowi załącznik Nr 25  do niniejszego protokołu. 

 
Wobec powyższego, stwierdziła że uchwała Nr XXXVII/298/2021 w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Starachowicach została podjęta. 

 
Ww. uchwała wraz z protokołem Komisji Skrutacyjnej i kartami do głosowania 

stanowi załącznik Nr 26  do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 3 m i 3n 
 
m) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2018 Rady Powiatu 
w Starachowicach z dnia 29 listopada 2018r. w sprawie: ustalenia składów 
osobowych Stałych Komisji Rady Powiatu w Starachowicach, zmienionej uchwałą 
Nr III/15/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018r. i uchwałą 
Nr XXXIV/281/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021r., 
n) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2018 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, zmienionej uchwałą Nr XXXIV/282/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021r. 

 
Projekty uchwał stanowią załącznik Nr 27 i Nr 28 do niniejszego protokołu.  

  
 Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby te dwa projekty uchwał rozpatrzeć  
w dyskusji łącznie. 
 
 Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych, projekty uchwał rozpatrzono 
łącznie.  
 

Przewodnicząca Rady Poinformowała, że w dniu 22 grudnia br. wpłynął do 
niej wniosek Klubu radnych Komitetu Wyborczego Marka Materka o dokonanie 
zmian w składach osobowych Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej  
i Promocji Powiatu oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  Klub zawnioskował  
o wykreślenie ze składu Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji 
Powiatu radnego Piotra Babickiego oraz o uzupełnienie składu Komisji Skarg 
Wniosków i Petycji o radnego Piotra Babickiego.  

Wobec braku uwag i zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady przedstawiła 
skład osobowy Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu: 

1) Radny Paweł Brzozowski 

2) Radna Joanna Główka 

3) Radna Danuta Krępa 

4) Radna Agnieszka Kuś 

5) Radny Jarosław Olech 
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6) Radny Jan Pocheć 

7) Radna Maria Salwa 

8) Radny Sławomir Rymarczyk  

Przewodniczącym tej Komisji jest Radny Sławomir Rymarczyk, 

Wiceprzewodniczącym tej Komisji jest Radny Paweł Brzozowski. 

 
 Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr II/10/2018 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 29 listopada 2018r. w sprawie: ustalenia składów 
osobowych Stałych Komisji Rady Powiatu w Starachowicach, zmienionej uchwałą 
Nr III/15/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 18 grudnia 2018r. i uchwałą 
Nr XXXIV/281/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 25 listopada 2021r. 
 
 W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada Powiatu przy 17 głosach „za”, 

1 „wstrzymujący się” i 3 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXVII/299/2021. 
 

Ww. uchwała wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu. 

 
Kolejno Przewodnicząca Rady przedstawiła skład osobowy Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. 
1) Radny Jarosław Olech 
2) Radny Dariusz Stachowicz 
3) Radny Mirosław Wojciechowski 
4) Radny Piotr Babicki 

Przewodniczącym tej Komisji jest Radny Jarosław Olech. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że koniecznym jest wybór 

Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wobec powyższego 
poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego tej Komisji. 
 

 Radny Jarosław Olech zgłosił radnego Piotra Babickiego.  
 
Radny Piotr Babicki wyraził zgodę.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę radnego Piotra 
Babickiego na funkcję Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada Powiatu przy 16 głosach „za”, 
2 „wstrzymujący się” i 3 „nieobecny” wybrała Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

 

 Kolejno Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie: zmiany uchwały Nr III/14/2018 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 
18 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
zmienionej uchwałą Nr XXXIV/282/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 
25 listopada 2021r. 
 
 W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada Powiatu przy 18 głosach „za” 
i 3 „nieobecny” podjęła uchwałę Nr XXXVII/300/2021. 
 

Ww. uchwała wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 30 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 4 
 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż przedmiotowe 
sprawozdanie zostało przekazane radnym w aplikacji e-Sesja. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 31  do niniejszego protokołu. 

 
W związku z brakiem pytań do Sprawozdania, Przewodnicząca Rady przeszła 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 5 
 

  Rozpatrzenie wniosku o odwołanie Starosty Starachowickiego Piotra 
Babickiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Wrona poinformowała, że w dniu  
24 listopada 2021r. wpłynął do niej wniosek grupy radnych w sprawie odwołania 
Pana Piotra Babickiego z funkcji Starosty Starachowickiego. Komisja Rewizyjna 
Rady Powiatu w Starachowicach, badała w dniu 16 grudnia 2021r. przedmiotowy 
wniosek. Wniosek ten spełnia wymogi prawne określone w art. 31 ust. 1 ustawy  
o samorządzie powiatowym.  

Z przeprowadzonej przez Komisję analizy, wynika, że Starosta Starachowicki 
Pan Piotr Babicki w dniu 23 listopada 2021r. złożył Przewodniczącej Rady Powiatu  
w Starachowicach pisemną rezygnację z pełnienia funkcji Starosty 
Starachowickiego. Zgodnie z treścią art. 31a ustawy o samorządzie powiatowym,  
w przypadku złożenia rezygnacji przez starostę jej przyjęcie następuje zwykłą 
większością głosów. W przypadku rezygnacji starosty rada powiatu na najbliższej 
sesji podejmuje uchwałę o przyjęciu rezygnacji całego zarządu.  

W wyniku powyższych zapisów, w dniu 25 listopada 2021r. Rada Powiatu  
w Starachowicach podjęła uchwałę Nr XXXIV/274/2021 w sprawie przyjęcia 
rezygnacji Starosty Starachowickiego i rezygnacji Zarządu Powiatu  
w Starachowicach.  

Mając na uwadze powyższe, Komisja Rewizyjna Rady Powiatu  
w Starachowicach negatywnie zaopiniowała wniosek o odwołanie Pana Piotra 
Babickiego z funkcji Starosty Starachowickiego. 

 
Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu. 

 
W związku z brakiem uwag i zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady 

Bożena Wrona stwierdziła, że Rada Powiatu w Starachowicach zakończyła 
procedowanie wniosku o odwołanie Starosty Starachowickiego Piotra Babickiego.  
 
Ad. 6 

 
Przyjęcie planu pracy Rady Powiatu na 2022 rok. 

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu Bożena Wrona zaproponowała, aby projekt 
planu pracy Rady Powiatu na 2022 rok, jaki opiniowały wszystkie Komisje stałe 
Rady Powiatu, został zmieniony. Zaproponowała, aby ze względu na ciągle trwającą 
epidemię COVID-19, w celu zapobiegania rozprzestrzeniania się wirusa, ograniczyć 
zwoływanie sesji Rady Powiatu. Zaproponowała, aby tematykę obrad 
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poszczególnych sesji, która nie wymaga zachowania bezwzględnych terminów, 
przesunąć i połączyć z tematyką zaplanowaną na kolejny miesiąc. Wyjaśniła, że 
możliwym jest przesuniecie tematyki z miesiąca lutego na miesiąc marzec i tematyki 
zaplanowanej na miesiąc maj i przesuniecie jej na miesiąc czerwiec. Podkreśliła, że 
jeżeli będzie taka konieczność, będą zwoływane sesje nadzwyczajne.  
 

Projekt planu stanowi załącznik Nr 33 do niniejszego protokołu. 

 
W trakcie dyskusji głos zabrali: 
 

 Radna Danuta Krępa poinformowała, że według radnych Klubu PiS sesje 
powinny odbywać się systematycznie, raz w miesiącu. Dodała, że materiałów 
jest dużo, a odstęp dwóch miesięcy w kwestii zmian w budżecie to zbyt długi 
czas.  
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski stwierdził, że jeśli są takie potrzeby to 
sesje są nawet dwa razy w miesiącu, a ustawa wprost wskazuje, że to 
Przewodniczący zwołuje sesje. Dodał, że jak jest zaostrzenie sytuacji 
covidowej, lepiej, żeby ograniczyć zwoływanie posiedzeń. 
 

 Przewodnicząca Rady Bożena Wrona podkreśliła, że sesje są zwoływane  
również w trybie zdalnym, aby umożliwić radnym uczestnictwo w tych 
obradach i ograniczyć kontakt, a propozycja zmiany planu dotyczy jedynie 
pierwszego półrocza. Dodała, że jak będzie taka konieczność będą zwoływane 
sesje nadzwyczajne.  

 
  Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała 
pod głosowanie projekt planu pracy Rady Powiatu na 2022 rok.  
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 16 głosach „za” i 5 „nieobecny” 
przyjęła powyższy plan. 
 

Plan pracy Rady Powiatu na 2022 rok wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 34 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 7 
 

Przyjęcie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 
 
  Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Rewizyjna opracowała plan 
kontroli na 2022 rok, który został zamieszczony w aplikacji eSesja. 
 
  W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała 
pod głosowanie przedmiotowy plan. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu 
przy 17 głosach „za” i 4 „nieobecny” przyjęła powyższy plan. 
 

Plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8 
 
  Przyjęcia planów pracy Komisji Rady Powiatu na I półrocze 2022 roku. 
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  Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszystkie Komisje stałe Rady 
Powiatu opracowały plany pracy na I półrocze 2022 roku, które zostały 
zamieszczone w aplikacji eSesja. 
 
  W trakcie dyskusji głos zabrali: 
 

 Radna Danuta Krępa poinformowała, że podtrzymuje swój wcześniejszy 
wniosek o zorganizowanie wyjazdu do Zespołu Szkół Zawodowych nr 2  
w Starachowicach, gdzie jest realizowany projekt pn. Rozwój edukacji 
zawodowej Powiatu Starachwickiego. Dodała, że wyjazd może być 
zorganizowany np. w miesiącu czerwcu, jak prognozowane jest mniej zakażeń 
COVID-19. 

 
 Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, że taki wyjazd może 

być zorganizowany, ale musi na to pozwalać sytuacja epidemiologiczna  
i przepisy prawa, jakie zostały wprowadzone w związku z epidemią  
COVID-19.  

 
  W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady 
poddała pod głosowanie projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na  
I półrocze 2022 roku. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy  
17 głosach „za” i 4 „nieobecny” przyjęła powyższy plan. 
 

Ww. plan wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu. 

 
  Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt planu pracy Komisji 
Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego na I półrocze 2022 roku.  
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach „za” i 4 „nieobecny” 
przyjęła powyższy plan. 
 

Ww. plan wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu. 

 
  Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt planu pracy Komisji 
Zdrowia i Polityki Społecznej na I półrocze 2022 roku. W przeprowadzonym 
głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach „za” i 4 „nieobecny” przyjęła powyższy 
plan. 
 

Ww. plan wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 38 do niniejszego protokołu. 

 
   

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt planu pracy Komisji 
Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu na I półrocze 2022 roku.  
W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach „za” i 4 „nieobecny” 
przyjęła powyższy plan. 
 

Ww. plan wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 39  do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9 

 
  Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

 Radna Joanna Główka przekazała prośbę od pracowników firmy Impel – 
firmy sprzątającej w szpitalu. Wyjaśniła, że pracownicy tej firmy nie dostali 
żadnych dodatkowych środków w związku z COVID-19, a również są narażeni 
na zakażenie. Poprosiła Starostę aby zajął się tą sprawą.  
 

 Radna Joanna Główka zapytała co z budynkiem po Oddziale Zakaźnym. 
Zapytała czy jest on ogrzewany i jakie są koszty jego utrzymania.  

 
 Radna Joanna Główka zwróciła się z prośbą o bezpośrednie załatwienie 

sprawy dotyczącej dojazdu do posesji Borkowskiego 5. Poinformowała, że 
otrzymała odpowiedź na poprzednią interpelację złożoną w tej sprawie, ale 
poprosiła o pozytywne załatwienie tej sprawy.  

 
 Radna Joanna Główka poinformowała, że nie działają światła uliczne  

w mieście Starachowice. Wobec powyższego zwróciła się z wnioskiem  
o interwencję Starosty w tej sprawie.  

 
 Radna Maria Salwa zwróciła się z wnioskiem o poprawę bezpieczeństwa 

komunikacyjnego na skrzyżowaniu ul. Żytniej i ul. Smugowej  
w Starachowicach. 
 

Ww. wniosek stanowi załącznik Nr 40  do niniejszego protokołu. 

 
 Radna Danuta Krępa zapytała o zakup budynku po AHP. Zapytała, jaką 

ostatecznie Zarząd Powiatu ma koncepcję na zagospodarowanie tego 
budynku i jakie miałyby być tam realizowane świadczenia. 
 

 Starosta Piotr Ambroszczyk w kwestii budynku po AHP wyjaśnił, że na 
dzień 5 stycznia 2022 roku zaplanowane jest posiedzenie Zarządu Powiatu  
w tej sprawie, natomiast w dniu 10 stycznia 2022 roku odbędzie się 
spotkanie z Wojewodą Świętokrzyskim. Dodał, że Zarząd Powiatu stoi na 
stanowisku, że szpital należy „odcovidować”, a funkcję szpitala covidowego 
powinien przejąć szpital wojewódzki. Ponadto, tematem spotkania będzie 
wykup budynku po AHP i jego zagospodarowanie. Zapewnił, że o wynikach 
rozmów i o koncepcji Zarządu Powiatu, radni zostaną poinformowani.  

 
 Radna Danuta Krępa stwierdziła, że w sytuacji, gdy zakażeń COVID-19 jest 

coraz więcej, w jej ocenie nie jest możliwe „odcovidovanie” szpitala. 
 

 Starosta Piotr Ambroszczyk poinformował, że jest wiele możliwości 
zapewnienia właściwej opieki dla pacjentów z COVID-19 i oczywistym jest, że 
w trakcie fali zakażeń, ruchy w tej kwestii są niemożliwe, ale do 
jakichkolwiek zmian należy przygotować się wcześniej, aby w sytuacji, gdy 
zakażeń będzie mniej, mogły zostać one wprowadzone. 
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski w kwestii dawnego oddziału zakaźnego 
wyjaśnił, że w tym budynku zostało przygotowane miejsce dla 10-12 osób na 
potrzeby kwarantanny i został on przygotowany w ramach projektu pn. 
„Walka z epidemią COVID-19 na terenie Powiatu Starachowickiego”. Dodał, 
że w sytuacji, gdy będzie trzeba lokować ludzi, to tam jest to możliwe. 
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Ponadto poinformował, że można rozpatrywać budynek pod kątem innego 
wykorzystania, np. w związku z dodatkowymi miejscami na COVID-19, 
jednak należy mieć na uwadze, że ten budynek nie spełnia kryteriów 
szpitalnych.  
 

 Starosta Piotr Ambroszczyk w kwestii pracowników firmy Impel 
poinformował, że to firma jest pracodawcą i to ona powinna zapewnić 
pracownikom odpowiednie warunki. Dodał, że sprawa była konsultowana  
z Radcą Prawnym i nie ma możliwości, aby Powiat mógł w tej sprawie 
zadziałać. Dodał, że 11 stycznia 2022 roku odbędzie się posiedzenie Rady 
Społecznej PZOZ i wówczas będzie można podnieść tą kwestię.  
 

  W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady 
zamknęła ten punkt obrad.  
 
Ad. 10 
 

Przyjęcie protokołu z sesji. 
 

a) Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż Sekretarz obrad 
Marek Maciukajć zapoznał się z treścią protokołu Nr XXXIV/2021 z dnia  
25 listopada 2021 roku i go podpisał. Poinformowała, iż do chwili obecnej nie 
wpłynęły żadne uwagi Radnych dotyczące tego protokołu. 

 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr XXXIV/2021. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach 
„za” i 4 „nieobecny” przyjęła powyższy protokół. 
 

b) Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż Sekretarz obrad 
Paweł Brzozowski zapoznał się z treścią protokołu Nr XXXV/2021 z dnia  
1 grudnia 2021 roku i go podpisał. Poinformowała, iż do chwili obecnej nie 
wpłynęły żadne uwagi Radnych dotyczące tego protokołu. 
 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr XXXV/2021. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 16 głosach 
„za”, 1 „wstrzymujący się” i 4 „nieobecny” przyjęła powyższy protokół. 
 

c) Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż Sekretarz obrad 
Ryszard Nowak zapoznał się z treścią protokołu Nr XXXVI/2021 z dnia  
14 grudnia 2021 roku i go podpisał. Poinformowała, iż do chwili obecnej nie 
wpłynęły żadne uwagi Radnych dotyczące tego protokołu. 
 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr XXXVI/2021. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach 
„za” i 4 „nieobecny” przyjęła powyższy protokół. 
 
Ad. 11 
 

Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
 
 Przewodnicząca Rady Bożena Wrona, poinformowała, że w związku  
z niepewną sytuacją epidemiczną, o terminie kolejnej sesji w miesiącu styczniu 
2022 roku, Radni zostaną poinformowani najwcześniej jak będzie to możliwe. 
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Tematyką sesji będzie: 
 

1. Informacja Komendanta Powiatowego Policji  o stanie porządku  
i bezpieczeństwa publicznego w powiecie za 2021 rok. 

2. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  
o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 
2021 rok. 

3. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 
2021 rok. 

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 
za 2021 rok. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2021 rok  
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Starachowicki. 

6. Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Rady Powiatu za II półrocze  
2021 roku. 

7. Przyjęcie sprawozdania z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną 
za 2021 rok. 

8. Przyjęcie sprawozdania z prac Rady Powiatu w Starachowicach za 2021 rok. 
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu udzieliła głosu Panu Grzegorzowi Kalecie 
Dyrektorowi Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach. 

 
 Grzegorz Kaleta Dyrektor PZOZ złożył życzenia Radzie i Zarządowi Powiatu  
z okazji Nowego Roku oraz podziękował za wspólną pracę przez okres dwóch lat. 
 
 Kolejno podziękowania Dyrektorowi PZOZ złożył Starosta Piotr Ambroszczyk, 
Przewodnicząca Rady Bożena Wrona i radna Danuta Krępa. 
 
 Z okazji Nowego Roku, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona i Starosta Piotr 
Ambroszczyk złożyli wszystkim życzenia okolicznościowe.  
 
Ad. 12 
 

Zakończenie obrad. 
 
  Wobec wyczerpania całości porządku obrad Przewodnicząca Rady Bożena 
Wrona o godzinie 1317 zamknęła obrady XXXVII sesji Rady Powiatu. 
 
 
  Na tym Protokół zakończono i podpisano. 
 

Przewodnicząca Rady 

      Bożena Wrona 

  Sekretarz Obrad 

Krzysztof Serwicki 

 
Protokołowali: 
Izabela Rafalska, Martyna Swaciak 
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Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na stronie:  

https://esesja.tv/transmisja/22293/xxxvii-sesja-rady-powiatu-w-
starachowicach-z-dnia-29122021r.htm 


